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... aneb všechny plánované úpravy pro tento rok dokončeny. Poslední etapou na úpravách
hřiště bylo rozšíření vstupní cestičky na hřiště - položení zatravňovacích dlaždic, aby se
zabránilo zabahnění cesty v době deštivého počasí. Podařilo se zajistit firmu, která nám za
výhodných podmínek práci udělala a děkujeme i dvěma rodinám z Klouzačky, které poskytly
štěrk na dosypání do dlaždic.

      

Během letních měsíců se podařilo též připravit projekt na rozšíření stávajícího hřiště o herní
prvky pro větší děti - viz předchozí články o hlasování dětí. Projekt nám vypracoval Ing.
Hrdoušek a vzdal se jakékoli odměny, za což mockrát děkujeme! Na nás už bylo získat souhlas
s projektem od Krajské hygienické stanice, CHKO Karlštejn a Obce Třebotov. Všechny zmíněné
orgány souhlas vydaly, proto jsme mohly uskutečnit první konzultaci na Stavebním úřadu v
Černošicích o možnostech "stavebního povolení". Nyní už nic nebrání tomu, abychom se s
projektem zúčastnily všech dostupných dotačních a grantových řízení a věříme, že se nám
podaří uspět. I v takovém případě však budeme nadále potřebovat i Vaši podporu. O dalším
vývoji budeme opět informovat.

  

Určitě je na hřišti stále co vylepšovat a měnit, ale věříme, že jsme letošními úpravami přispěli ke
zkvalitnění stávajícího hřiště a budeme o totéž usilovat i v budoucnu.
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